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ДЕРЖАВНИЙ КОМІТЕТ УКРАЇНИ З ПИТАНЬ РЕГУЛЯТОРНОЇ ПОЛІТИКИ ТА ПІДПРИЄМНИЦТВА

ЛИСТ

від 04.11.2009 р. N 13574

На Ваше звернення щодо написання скороченого найменування юридичної особи великими

літерами повідомляємо нижченаведене.

Відповідно до статті 8 Закону України "Про державну реєстрацію юридичних осіб та фізичних

осіб - підприємців" (далі - Закон про реєстрацію) вимоги щодо найменування юридичної особи

або її відокремленого підрозділу встановлюються спеціально уповноваженим органом з

питань державної реєстрації.

На виконання вимог частини сьомої статті 8 Закону про реєстрацію

Держкомпідприємництвом розроблено Вимоги щодо написання найменування юридичної

особи або її відокремленого підрозділу, затверджені наказом Держпідприємництва України

від 09.06.2004 N 65 (із змінами та доповненнями), що зареєстровані в Мін'юсті України

29.06.2004 за N 792/9391 (далі - Вимоги до найменування), відповідно до пункту 2.2 яких при

написанні найменування юридичної особи використовуються, зокрема, прописні букви

українського алфавіту. В установчих документах при заповненні реєстраційної картки

використовуються прописні букви українського алфавіту.

Отже, Вимоги до найменування передбачають, що прописні букви українського алфавіту

використовуються при написанні найменування юридичної особи як в установчих документах,

так і при заповненні реєстраційних карток.

Таким чином, при викладенні установчих документів юридичної особи у новій редакції при

написанні найменування слід додержуватися вимог, встановлених зазначеним нормативним

актом.

Також зазначаємо, що програма АРМу державного реєстратора, яка розроблена з урахуванням

вимог Закону про реєстрацію, сприймає найменування юридичної особи, як таке, що написане

прописними буквами, і, таким чином, повне найменування юридичної особи друкується на

свідоцтві єдиного зразка великими літерами.



При цьому, найменування юридичної особи, написане великими буквами, є тотожним

найменуванню юридичної особи, написаному великими та малими буквами, якщо кожна буква

(символ, розділовий знак та ін.) найменування, написаного великими літерами, відповідає

буквам (символам, розділовим знакам та ін.) найменування, написаного великими та малими

буквами.

Іншими словами: найменування юридичної особи, написане великими буквами, є тотожним

найменуванню юридичної особи написаному великими та малими буквами, якщо ці букви

повністю співпадають.

Враховуючи зазначене, Держкомпідприємництво вважає, що в реєстраційній картці та в

позиції установчих документів "найменування юридичної особи" при написанні найменування

обов'язково слід використовувати великі літери. По тексту документа та на титульній сторінці

найменування може бути написане великими та малими літерами.

Крім цього, відповідно до пункту 1.2 Вимог до найменування юридична особа, крім повного

найменування, може мати скорочене найменування.

Скорочене найменування приватного акціонерного товариства в реєстраційній картці та в

позиції установчих документів "скорочене найменування юридичної особи" повинно мати

вигляд - ПРАТ "власне ім'я".

Відповідно до Закону про реєстрацію державний реєстратор має право залишити без

розгляду документи, які подані для проведення державної реєстрації без розгляду, якщо,

зокрема, документи не відповідають вимогам, які встановлені частиною сьомою статті 8 цього

Закону, тобто, викладення найменування не відповідає вимогам, встановленим спеціально

уповноваженим органом з питань державної реєстрації.
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